
Referat från Nynäshamns Naturskyddsföreningens 

kretsstämma 2016 

Onsdagen den 9 mars hölls kretsstämman i NSS lokaler på Strandvägen. Kvällen inleddes med att 

kommunalrådet Anna Ljungdell höll ett litet anförande om hennes besök vid Klimatmötet i Paris för 

några månader sedan. Hon skulle överväga att ingå i ”Compact of Mayers”, ett globalt åtagande av 

städer (och företag) för att förverkliga Paris-avtalet. Publiken ställde frågor och kom med synpunkter. 

Naturskyddsföreningen kommer då och då att påminna kommunalrådet om detta halva löfte att få 

något konkret gjort. 

Själva kretsstämman följde sedvanliga procedurer, som att styrelsen beviljades ansvarfrihet, och att 

en ny styrelse valdes. Denna stämma valde många nya krafter och kompetenser till styrelsen, men 

som ordförande kvarstår Eva Dannstedt Branting, inte helt ny. Övriga ordinarie ledamöter är nu Leif 

Branting, Mona Naeslund och Martin Olofsson. Till suppleanter valdes Elisabeth Blomberg och Lena 

Anderfelt. 

Kratsen har nyligen skickat ur en enkät till alla ca 650 medlemmar, vilket resulterat i att många 

förmågor anmält sitt intresse för att delta aktivt i olika delar av kretsens verksamhet. Det kan gälla 

biologisk mångfald, samhällsplanering eller att hjälpa till vid våra aktiviteter.  Det var bland dessa 

intresseanmälningar vi hittade hälften av den nu valda styrelsen. 

Den som refererade heter Leif Branting  

 

 


